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STANDAERT Arthur 
Voorzitter – Président 

�   VAN GOETHEM Benny 
Ondervoorzitter – Vice-Président 

�   

DECONINCK Franky 
Algemeen Secretaris – Secrétaire Général 

�   DE MOOR Frederik 

Lid – Membre 

�   

ADRIAENSEN Karel 
Lid – Membre 

�   MONNISSEN Robert 
Lid – Membre 

�   

VERSTRAELEN Leo 
Penningmeester – Trésorier 

�   TOELEN Eddy 

Lid – Membre 
�   

BARBIERI Elis 
Lid – Membre 

�       

 

Uitgenodigd-invités: Patrik Mintjens  

  Kris Bostoen 

 

Opening vergadering 

De voorzitter opent de vergadering met de voorstelling van de heer 

Kris Bostoen als zijn assistent. Na interpellatie van de heer 

Monnissen, verduidelijkt de voorzitter dat hij dit recht heeft zich 

steunend op het art 3  adviezen 3.4.2: 

De Raad van Bestuur kan zich laten adviseren door 

personen die omwille van hun specifieke functie of 

competentie nuttig kunnen bij dragen tot het beheer van 

de vereniging. Deze personen kunnen uitgenodigd 

worden op de vergaderingen van de Raad van Bestuur 

doch hebben er enkel een adviserende bevoegdheid 

binnen een op voorhand bepaald domein. 

 

Ouverture de la réunion 

Le président a ouvert la réunion avec la présentation de M. Kris 

Bostoen comme son assistant. Après l'interpellation de M. 

Monnissen, le Président a précisé qu'il a ce droit en invoquant 

l'article 3.4.2 avis : 

Le Conseil d’Administration peut prendre conseil auprès 

de personnes qui, de par leur fonction spécifique ou leurs 

compétences, peuvent être d'un apport utile à la gestion 

de I' association. Ces personnes peuvent être invitées aux 

réunions du Conseil d'Administration, mais n'ont qu'une 

compétence de conseiller dans un domaine déterminé à I' 

avance. 

Nieuw lokaal 

Het idee om de zetel en de vergaderplaats voor de vergaderingen 

van het DC en de RvB te verhuizen naar het lokaal van Mr. 100 blijkt 

geen geschikte oplossing te zijn. Vermits de zetel van de KBBB toch 

in Café Sport kan blijven, wordt er voorlopig niks veranderd. 

 

Nouveau local 

L'idée de déplacer le siège et le lieu des réunions du Comité 

Directeur et du Conseil d’Administration au local du Mr.100 à Lier ne 

semble pas être une solution appropriée. Vu que le siège de la FRBB 

peut rester au Café Sport, rien ne changera pour le moment. 

 

DC en RVB 

Beide organen samenvoegen is niet mogelijk, verschillende 

bevoegdheden en verschillende personen. Wel lijkt het een 

interessante piste om de vergaderingen te plannen op één dag, bvb 

de zaterdag van 10h00 tot 12.00 DC en van 13.00 tot 15.00 RvB. Dit 

wordt in de volgende vergadering verder besproken. 

 

CD et CdA 

La fusion des deux organes n’est pas possible, différents pouvoirs et 

des personnes différentes. Néanmoins, il semble judicieux de 

planifier leurs réunions sur la même journée, par exemple, le samedi 

de 10h00 à 12h00 pour le CD et 13h00-15h00 pour le CdA. Cela sera 

à nouveau discuté lors de la prochaine réunion. 

Goedkeuring verslagen RvB van 26.01.16 en van 20.02.16 

Verslag 26.01.16 

- Vraag van KEBC: WK voor 65+. Antwoord sturen naar het 

bestuur dat dit geen officiële competitie is die opgenomen is in 

de lijst van de UMB. Dit op de lijst laten plaatsen zou meerdere 

jaren in beslag nemen. Misschien kan dit tornooi onder een 

andere naam georganiseerd worden. 

 

- Bespreking kandidaturen: discussie of dit volgens de 

procedures al dan niet op de RvB moest besproken worden. 

 

 

- Lidkaarten: verder te bespreken op de eerstvolgende RvB na 

april. 

 

Verslag 20.02.16 

- Geen opmerkingen 

 

Approbation des rapports du CdA du 26.01.16 et du 20.02.16 

Rapport 26.01.16 

- Question du KEBC : CdM pour 65+. Répondre au comité du club 

que ce n'est pas une compétition officielle qui est incluse dans 

la liste de l’UMB. Cette démarche prendrait plusieurs années. 

Peut-être que ce tournoi pourrait être organisé sous un autre 

nom. 

 

- Discussion des candidatures : débat pour savoir si cela doit être 

ou non discuté en CdA conformément aux procédures.  

 

- Les cartes de membre : à discuter lors du prochain conseil 

d'administration après avril. 

 

Rapport 20.02.16 

- Pas de remarques 
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Mail Jean Lemaire 

- Samenstelling RvB weergegeven in de kruispuntbank wordt 

aangepast. 

- De jaarlijkse balansen zijn inmiddels neergelegd bij de griffie 

- Op de eerste 2 vragen van de mail wordt er geen antwoord 

gegeven 

 

Courrier Jean Lemaire 

- La composition du CdA reprise à la Banque-Carrefour des 

Entreprises sera adaptée. 

- Les bilans annuels ont été entre-temps déposés au Greffe 

- Les deux premièrs points du mail ne recevront pas de réponses 

du CdA 

Mail Kris Bostoen 

- Herziening RIO en Statuten is nodig. Geen volledige 

overeenstemming tussen RIO en Statuten en ook zijn er 

verschillen tussen de Nederlandstalige en de Franstalige 

versie. 

 

- Kris Bostoen zal een voorstel uitwerken en voorleggen aan de 

VSDC en de RvB. 

 

Courrier Kris Bostoen 

- Une révision du ROI et des statuts est nécessaire. Manque de 

cohérence entre le ROI et les Statuts et il y a aussi des 

différences entre la version néerlandaise et la version 

française. 

 

- Kris Bostoen élaborera une proposition et la soumettra à la 

VSDC et au Conseil d’Administration. 

Klacht Benny Van Goethem 

- Procedurefout bij de telling van de stemmen bij punt 8 van de 

SAV: 

Er werd niet hoofdelijk bij de bespreking van de begroting en 

de diverse voorstellen. Door de chaos was dit niet mogelijk. 

Nadien is er niet meer te achterhalen wie er aanwezig was 

tijdens de bespreking van de specifieke punten. 

 

 

- Procedurefout bij de verkiezing van bestuurders en voorzitter 

 

Kandidatuur van de heer Noë voldeed inderdaad niet op 

verschillende punten. 

 

Kandidatuur van de heer Standaert: gemotiveerd advies van de 

gewestelijke commissie. De heer Bostoen merkt op dat de 

gewestelijke commissie geen erkend orgaan is in de KBBB. 

 

Aan de SAV werd meerdere malen gevraagd of er opmerkingen 

waren. Niemand had enige opmerking en de stemming is 

gebeurd door de aanwezige stemgerechtigde effectieve leden.  

 

De RvB besluit dat er geen procedurefouten werden gemaakt 

tijdens de stemming. Over de inhoud van de ingediende 

kandidaturen zal op de volgende BAV moeten beslist worden.  

 

- Zuivering naam van dhr. Van Goethem 

Dit betreft een persoonlijke kwestie tussen de heren Van 

Goethem en Standaert. De Raad van Beheer kan hieromtrent 

geen standpunt innemen. 

 

Plainte Benny Van Goethem 

- Erreur de procédure dans le compte des votes au point 8 du 

compte rendu de l’AGS : 

Lors de l'examen du budget et des différentes propositions, le 

décompte des votes n’a pas été fait par membre. En raison du 

chaos cela n'a pas été possible. A posteriori, il n'y a plus de 

possibilité de savoir qui était présent lors de la discussion des 

points spécifiques. 

 

- Erreur de procédure dans l'élection des administrateurs et du 

président 

 

La candidature de M. Noé n’était en effet pas conforme à 

divers points. 

 

La candidature de M. Standaert : avis motivé de la ‘commission 

régionale’. M. Bostoen note que la ‘commission régionale’ 

n’est pas organe reconnu au sein de la FRBB. 

 

Il a été demandé à plusieurs reprises à l’AGS s'il y avait des 

remarques. Personne n'a fait de commentaires et le vote s’est 

fait par les membres effectifs présents. 

 

Le Conseil d'administration a donc conclu qu'il n'y a pas eu 

d'erreurs de procédure lors du vote. Quant au contenu des 

candidatures présentées, une décision sera prise le cas 

échéant lors de la prochaine AGE. 

 

- ‘Purification’ du nom de M. Van Goethem 

Ceci est une affaire personnelle entre messieurs Van Goethem 

et Standaert. Le conseil d'administration ne peut pas prendre 

position à ce sujet. 

 

 

Presentatie door Patrik Mintjens 

De nationale sportbestuurder beschrijft hoe moeilijk het voor hem 

is om de leden van de sportcommissie te overtuigen van de 

noodzaak tot hervorming. 

 

Zijn betoog is ondersteund met een PowerPoint presentatie waarin 

hij de evolutie beschrijft: 

- Terugval van inschrijvingen in individuele competities 

- Sterk verminderd aantal leden 

- De budgetten pieken als nooit tevoren 

- Een aantal spelers zien zich rechtstreeks geplaatst voor finales 

- De nationale kalender geraakt overvol en is amper nog samen 

te stellen. 

 

 

 

 

 

Présentation par Patrik Mintjens 

Le directeur sportif national décrit combien il est difficile pour lui de 

convaincre les membres de la Commission Sportive de la nécessité 

d'une réforme. 

 

Son argument est étayé par une présentation PowerPoint dans 

lequel il décrit l'évolution dans notre sport : 

- Diminution des inscriptions dans les compétitions individuelles 

- Le nombre de membres décroit fortement 

- Les budgets augmentent comme jamais 

- Certains joueurs se retrouvent directement qualifiés pour les 

finales 

- Le calendrier national est surchargé et presque impossible à 

établir 
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Binnen de sportcommissie lijken de mening van het aantal 

gewestelijke sportbestuurders te primeren boven het aantal 

betrokken spelers, en worden de financiële consequenties niet in 

overweging genomen. 

 

Hij pleit voor de vermindering van het aantal finales (momenteel 63 

nationale finales ?) waaruit ipso facto kostenvermindering 

voortspruit voor arbitrage. 

 

De oorspronkelijke hervorming (31/5/2014) beoogde een besparing 

van 12.660 € per jaar . 

 

De beslissingen die genomen werden op 7/7/2015 beperkten de 

besparing tot 6.960 €. 

 

Het huidige voorstel van de nationale sportbestuurder zou een 

jaarlijkse minderuitgave betekenen van 18.840 €. De nationale 

sportbestuurder  dankt de Raad van Bestuur voor de gelegenheid die 

hem werd geboden, en benadrukt nogmaals hoe belangrijk het 

geworden is om op korte termijn een definitieve beslissing te nemen 

ten aanzien van de hervormingen. 

 

De Raad van Bestuur waardeert het werk en de inspanning van de 

Nationale Sportbestuurder , die de vergadering hierop verlaat. 

 

Dhr Monnissen stelt dat het voorstel van de Nationale 

Sportbestuurder geen nieuwe leden zal aantrekken, terwijl dit 

volgens hem de enige manier is om de financiële kater te vermijden. 

Bovendien stelt hij dat niet kan worden teruggekomen op eerder 

gedane toezeggingen of genomen beslissingen. 

 

Dhr Nationale Penningmeester en Karel Adriaenssens stellen dat de 

KBBB zich thans op een kruispunt bevindt en zich dient te bezinnen 

over de budgettaire consequenties van de huidige toestand, met 

spijt omtrent de vaststelling dat de nationale sportcommissie er niet 

in geslaagd is om het aantal finales te herleiden tot 30, zodat een 

compromis zich lijkt op te dringen. 

 

Samen met de nationale penningmeester betreurt de Raad van 

Bestuur  dat er niets in huis is gekomen van de beoogde besparingen. 

Gelet op het late uur wordt besloten om dit onderwerp te verwijzen 

naar de volgende vergadering van de Raad van Bestuur. 

 

Dans la commission sportive, l’opinion de quelques directeurs 

sportifs régionaux semble primer sur le nombre de joueurs 

concernés, et les incidences financières ne sont pas prises en 

compte. 

 

Il préconise la réduction de la finale (actuellement 63 finales 

nationales ?) ce qui conduirait à une diminution immédiate des frais 

d'arbitrage. 

 

La réforme originale (31/05/2014) proposait une économie de 

€12.660 par an. 

 

Les décisions prises le 07/07/2015 ont limité l’économie à €6.960. 

 

 

La proposition actuelle du directeur sportif national impliquerait une 

réduction annuelle des dépenses de €18.840. Le directeur sportif 

national a remercié le Conseil d’Administration pour l'occasion qui 

lui a été offerte, et rappelle l'importance de prendre une décision 

finale dans un avenir proche en ce qui concerne les réformes. 

 

Le Conseil apprécie le travail et les efforts du directeur national des 

sports, qui a ensuite quitté la réunion. 

 

M. Monnissen remarque que la proposition du directeur national 

des sports ne va pas attirer de nouveaux membres, ce qui serait 

cependant le seul moyen, selon lui, d’éviter une débâcle financière. 

Il indique également que l’on ne peut pas revenir sur des décisions 

ou des engagements antérieurs. 

 

M. le trésorier national et Karel Adriaenssens remarquent que la 

FRBB est maintenant à un moment crucial et devra réfléchir sur les 

implications budgétaires de la situation actuelle, avec un regret en 

constatant que la commission sportive nationale a été incapable de 

réduire le nombre de finales à 30, de sorte qu'un compromis semble 

indispensable. 

 

Ensemble avec le trésorier national, le conseil d'administration 

regrette qu’aucune des économies ciblées n’a été réalisée. Compte 

tenu de l'heure tardive, il a été décidé de revoir cette question lors 

de la prochaine réunion du conseil d'administration. 

Varia 

Borgsom – RIO artikel 64 e.v. : Gelet op het ingenomen standpunt 

ten aanzien van de klacht van de ondervoorzitter wordt besloten dat 

de borg ten onrechte werd gesteld, en dat het bedrag wordt 

teruggestort. 

 

Ledenlijst : de Nationale Penningmeester wenst uiterlijk per 

30/4/2016 over een definitieve ledenlijst te kunnen beschikken. 

 

Vergoedingen Blankenberge : Dhr Delvaux en de nationale secretaris 

zouden nog vergoedingen te goed hebben. Een en ander wordt 

nagetrokken en desgevallend in orde gebracht. 

 

Lidkaarten : Dhr Monnissen stelt dat Brabant ‘ten derden male’ 

vraagt naar lidkaarten die reeds drie maal werden afgeleverd. De 

lidkaarten zullen thans naar het adres van de voorzitter van Brabant 

worden verzonden. 

 

Varia 

Caution - ROI articles 64 et suivants : Ayant décidé que le payement 

au sujet de la plainte du vice-président n’est pas applicable, le 

montant versé sera remboursé. 

 

Liste des membres : Le trésorier national souhaite avoir une liste 

définitive au plus tard 30/04/2016 . 

 

Défraiements Blankenberge : M. Delvaux et le secrétaire national 

doivent encore être payés. Tout cela sera vérifié et si nécessaire mis 

en ordre. 

 

Les cartes de membre : M. Monnissen fait savoir  que le Brabant 

"pour la troisième fois" demande des cartes de membres qui ont 

déjà été livrées. Les cartes de membres seront désormais envoyées 

à l'adresse du président du Brabant. 

Volgende vergadering 

woensdag 30 maart 2016 te 19:30 Café Sport. 

Prochaine réunion 

Le 30 mars 2016 à 19.30 au Café Sport. 

Verslag – Compte rendu 

Franky Deconinck 

Voorzitter – Président 

Arthur Standaert 

 

 


